聊城位于山东省西部，冀鲁豫三省交界，辖8个县（市、区）、1个国家级经济技术开发区、1个省级高新技术产业开发区 、 1个省级旅游度假区和8个省级经济技术开发区，总面积8715平方公里，总人口610万。聊城以中国“江北水城·运河古都”而著称，是中国历史文化名城、中国优秀旅游城市、中国环保模范城市、中国卫生城市、中国园林城市和中国温泉之城。
Located in the west of Shandong province, boarding He’nan and Hebei provinces, Liaocheng has jurisdiction over 8 counties, 1 national economic& technological development zone, 1 provincial high-tech industrial development zone, 1 tourism resort and 8 provincial economic& technological development zones. With an total area of 8715 square meters, the population of Liaocheng is 6.10million. Famous for “Water city on north of Yangzi River, Ancient Canal City”, Liaocheng is known as historical and cultural city of China, national excellent tourism city, national environmental protection model city, national sanitation city, national garden city and national hot spring city.
聊城历史悠久，文化厚重，光岳楼、山陕会馆、曹植墓、景阳冈等国家级重点文物保护单位达13处。古典名著《水浒传》、《金瓶梅》中的许多故事就发生在这里。
Blessed with long history and rich culture, Liaocheng possesses 13 key national cultural relics protection units, such as Guangyue tower, Shan-shan guild hall, Caozhi tomb, Jingyang hill and so on. Chinese classic works <The Water Margin>,<Golden Lotus> were based on story of Liaocheng. 

聊城人杰地灵、人才辈出，唐初名相马周，著名学者傅斯年、季羡林，国画大师李苦禅都是聊城人。
Liaocheng has been praised as land of outstanding people. Yin Yi, the prime minister in Tang Dynasty; Fu Si’nian and Ji Xianlin, famous scholars; Li Kuchan, master of Chinese painting are all from Liaocheng.
聊城资源丰富，全市每年可利用水资源21亿立方，发电装机容量达到800万千瓦，占山东省的1/10，已探明煤炭储量242亿吨，原油储量3000万吨，盐矿储量310亿吨，天然气1万亿立方米，62%的土地下面有地热资源。
Liaocheng is rich in resources. The annual usable water is 2.1 billion cubic meters. The power generation capability is 8 million KW, 10% of Shandong. There are 24.2 billion tons of coal, 30 million tons of oil,31 billion tons of salt, 1 trillion cubic meters of natural gas hidden inside. What’s more, 62% of this land is loaded with geothermal resources.
聊城交通便捷，京九铁路、邯济铁路、青银高速、济聊高速在这里交汇。近期，还将建设郑济、京九、聊邯长三条高铁以及一批高速公路和聊城国际机场，成为华北地区重要交通枢纽城市。
Liaocheng has convenient transportation. Beijing-Kowloon Railway, Handan-Ji’nan Railway, Qingdao-Yinchuan Expressway, Jinan-Liaocheng Expressway are running through the ground. Recently a large number of projects are under construction. Zhengzhou-Ji’nan high-speed railway, Beijing-Kowloon high-speed railway，Liaocheng-Handan-Changzhi high-speed railway and Liaocheng international airport are under construction. Liaocheng is becoming an important transportation hub in north China.
聊城产业基础雄厚。在工业方面，聊城是中国重要的有色金属、机械制造、纺织、医药、造纸、化工和农副产品深加工基地，拥有信发铝电、祥光铜业、时风机械、中通客车、鲁西化工、东阿阿胶、泉林纸业等一批中国知名的企业。在农业方面，聊城是国家现代农业示范区，粮食总产量占中国的1%，瓜菜菌总产居山东省第一，畜牧业处于全国领先地位。
Liaocheng has a solid industrial foundation. It is an important base of China for non-ferrous metals, machinery manufacturing, textile, pharmaceutical, paper, chemical, agricultural processing products and so on. Xinfa Aluminum, Xiangguang Copper, Shifeng Machinery, Zhongtong Bus, Luxi Chemical Industry, Dong’e E-jiao and Quanlin Paper are all national well-known enterprises. Liaocheng is a national modern agricultural demonstration zone with annual output of grain, which accounts for 1% of China. The output of fruits, vegetables and mushroom kinds ranks first in Shanodong. The animal husbandry industry is in the leading position of China. 
聊城处于京津冀协同发展、中原经济区、山东省会城市经济群和西部经济隆起带的战略叠加区，迎来了快速发展的历史机遇。

Located in the strategic superimposing region, Liaocheng plays a vitally important role in Beijing-Tianjin-Hebei Collaborative Development Zone，Central China Economic District，Economic Group of Shandong Provincial Capital Cities and Economic Uplift Belt in the West of Shandong. It has met the rapid development opportunities.
聊城民风淳朴，聊城人诚实守信。这里营商环境优越 ，
市政务服务中心是国家级服务标准化示范单位。聊城已与50多个国家和地区建立了多层次合作关系，有远大的发展前景,我们愿与您共谋合作，共同发展，创造聊城人民更加幸福美好的生活。
“Friendly, honesty and hospitable” Liaocheng people are opening arms to the world. Liaocheng has superior business environment. The administrative service center is a national-standard service demonstration unit. Liaocheng has cooperated with more than 50 countries and regions with a promising future. We are willing to work with you to aim at cooperation , to focus on development, to create a better future . 
以上资料由聊城市商务局提供，网址：http://www.lcmbc.gov.cn/
The above information is provided by Liaocheng Municipal Bureau of Commerce. Website: http://www.lcmbc.gov.cn/
